



THE HONG KONG UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Division of Life Science

LIFS Summer Recruitment Camp 2025

For 2026/27 Fall Postgraduate Admission

7 July 2025 – 11 July 2025 (5 days)

The Hong Kong University of Science and Technology (HKUST) promotes a vibrant and dynamic environment that emphasizes academic excellence, innovation and collaboration. Division of Life Science (LIFS) is host to cutting-edge, international quality research. There are six major areas of research interest including neuroscience, structural biology, cell & developmental biology, biotechnology, genomics and other interdisciplinary research.

Program & Highlights

This 5-day program is designed for those interested in pursuing MPhil or PhD programs in the Division of Life Science at HKUST for the Fall 2026/27 intake.

Participants will attend a series of informal seminars introducing current research topics and postgraduate programs offered by the Division of Life Science. These seminars aim to foster discussion among participants and faculty members, serving as a basis for further social and scientific interactions. Participants will also have opportunities to visit individual research labs and university research facilities, meet with professors and fellow postgraduate students, and discuss research topics and other relevant matters, such as preparing for graduate school.

The program provides opportunities for participants to learn about individual research groups and allows professors to assess their ability to conduct research projects in MPhil or PhD programs.

Eligibility

- Undergraduate students majoring in Life Science, Chemistry, Biotechnology, Bioengineering, Computational Biology, or related programs.
- Completed 3 years of studies (in a 4-year bachelor program).
- Attained a GPA of 3.2 out of 4.0 (or 80%) or higher.

Accommodation and Meals

- On-campus student hostel accommodation (2-3 persons per room) will be provided.
- Meal coupons up to HK\$400 will be given.

Other fees

- The program does not provide a stipend to cover local expenses.
- Participants need to apply for a visa (which may take 10-12 weeks) and cover their own transportation costs to and from Hong Kong.

How to Apply?

1. Fill in the Online Application Form and upload your academic transcript (in both Chinese and English versions, unofficial copies accepted) and CV (English version only) **by 12:00 noon (HK Time) on 10 April 2025 (Thursday)**.
(https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_9mIU5xdrYlz506q)
2. The Division will review applications after the deadline.
3. Successful applicants will be notified by the Division **on or before 30 May 2025 (Friday)**.



香港科技大學
THE HONG KONG UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

生命科学部

2025 年招生夏令营

(2026 秋季入学计划)

关于组织学生参加 2025 年香港科技大学生命科学部招生夏令营通知

本次暑期夏令营项目旨在为那些希望在香港科技大学攻读研究生学位(硕士或博士)的在读本科生提供一次近距离接触香港科技大学生命科学部的机会。参与者将会参加一系列介绍生命科学部最新研究进展的交流会，并有机会参观实验室和科研设施，与教授和在读研究生进行交流。在夏令营中还将挑选合适的学生加入 2026 秋季的入学计划，并且有机会在香港科技大学进行毕业设计。

一、活动时间：

2025 年 7 月 7 日 - 7 月 11 日，为期 5 天

二、报名条件：

- 生命科学、化学、生物技术、生物工程、计算生物相关专业三年级的全日制在校学生；
- 三学年总共的 GPA 成绩至少达到 80% (即在 4.0 制中达到 3.2)；及
- 有兴趣在香港科技大学攻读研究生学位 (硕士或博士)；

三、报名方式

- 填写网上报名表 (https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_9mlU5xdrYlz506q) 並上载成绩单 (中文及英文版本，非官方也可) 及简历 (英文版)
- 申请截止时间为 2025 年 4 月 10 日(週四，香港时间中午 12:00)。

- 成功申请者將於 2025 年 5 月 30 日或前收到通知，並需要自行辦理簽證及支付相關費用。簽證需時請及早辦理。

4. 住宿、餐飲、其他費用

- 香港科技大學為將參加者提供校內住宿 (2-3 人/間) 及餐飲 (包括不少於港幣 \$400 的餐飲券)。
- 參加者需自行承擔由所在地往來香港的旅費，自費活動和自由活動等個人消費及辦理出入境手續相關費用。